
ПРОТОКОЛ  

 

02.08.2019     м. Черкаси     № 7 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Головагромадської ради –СкалькоО. І. 

Протокол вела – Кравець С. В. 

Присутні: членигромадської ради: Ашавський О. В., Більда А. О., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Гаркуша Б.В.,Гичка А. М., Дігтяр О.Б., Жакін І. М., 

Журавльов І.В., Зайнчківська Л.І., Кисельов П. О., Кривденко О. О.,  

Кулик М.О., Курій А. А., Максимчук З.В., Нікітін Д. Є., Пароль О. В.,  

Путря Ю. М.,Святенко О.В., Стадник В.В., Стадник М. Є., Ткаченко В. І., 

Фоміна Н. М.,Циганок О.А., Швиденко С. І., Ярошенко С.В. 

Запрошені: голова Черкаської ОДА І. Ю. Шевченко, в. о. директора 

Департаменту культури та взаємозв’язків  

з громадськістю Черкаськоїобласної державної адміністрації Товстопят Л. М. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до складу громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації відповідно до розпорядження Черкаської ОДА від 

29.07.2019 №512. 

2. НВК «Фотоприлад» 

3. Інформація про роботу Третього Всеукраїнського форуму громадських 

рад України. Зустріч з Секретарем Кабінету Міністрів України. 

4. Звіт голів комісій про роботу комісій. 

        5. Проект Регламенту Громадської ради при Черкаській ОДА 

 

1. З першого питання порядку денного. 
СЛУХАЛИ: 

Скалька  О. І., якийдоповів про зміни в складі громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації відповідно до розпорядження Черкаської 

ОДА від 29.07.2019 №512. До складу громадської ради, у зв’язку зі смертю 

журналіста і громадського діяча Комарова В.Е., ввійшла КУЛИК Маіна 

Олегівна – голова благодійної організації „Міжнародний благодійний фонд 

„Небайдужі 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ:  

Святенка  О. В., який запропонував надати слово генеральному директору – 

головному конструктору ДП «НВК «Фотоприлад» Валентину Гордієнку, який 

доповів про ситуацію, яка склалася на сьогоднішній день на підприємстві. 
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В обговоренні взяли участь:Більда А.О., який запропонувавпідготувати лист-

звернення до управління Міноборони України, до Черкаської обласної ради та 

РНБО. 

Слободяник О. запропонував створити робочу групу з представників 

громадської ради та запросити фахівців для вивчення даної проблеми. 

Проголосували: «за» – 13, «утрималися» – 1, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

   Створити робочу групу з представників громадської ради та запросити 

фахівців для вивчення даної проблеми. 

 

3. З третього питання порядку денного.  
СЛУХАЛИ: 

Гаркушу Б.В. та Путря Ю.М., які проінформували про роботу Третього 

Всеукраїнського форуму громадських рад України. 

 

4. З четвертого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Стадника В.В., Святенка О.В., Путрю Ю.М., та Жакіна І.М., які прозвітували 

про роботу комісій. 

 

5. З п’ятого питання порядку денного. 
СЛУХАЛИ: 

Скалька  О. І., який запропонував перенести питання про Проект Регламенту 

Громадської ради при Черкаській ОДА на наступне засідання. 

ВИРІШИЛИ: 

ПитанняПроект Регламенту Громадської ради при Черкаській ОДА обговорити 

на наступному засіданні. 

 

Головагромадської ради      О. СКАЛЬКО 

 

Протокол вела         С. КРАВЕЦЬ 


